
“İşçilere Desteğe Gitme
Diyen Türker Bey’in

Partisi mi Olacağız?”

COP
ATEŞ’iN
YüZüNE
KARŞI
SERT
KONUŞTU

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Bolu Merkez ilçe 
kongresinde, 14 Mayıs 
Milletvekili seçimlerinde 
CHP Bolu 2'nci sıra mil-
letvekili adayı olarak se-
çime katılan Burak Cop 
söz aldı. Cop, kaybedi-
len seçimin CHP yöne-
timi tarafından kabul 
edilmediğini, parti içeri-
sinde değişim olması 
gerektiğini dile getirdi. 
Cop, konuşmasının bir 
kısmını da CHP Bolu 
Milletvekili Türker Ateş-
'e ayırdı. Kongreye katı-
lan Ateş'in yüzüne karşı 
konuşan Cop, sert açık-
lamalarda bulundu. 

OĞUZHAN EKE

MERAL AKŞENER’DEN TANJU ÖZCAN BOMBASI
Özcan iYi Parti’den Aday mı Oluyor? 1 iLE 5 MiLYON TL ARASINDA CEZA

Bolu Belediyesi Bir İlke İmza Attı!

YEREL GÜNLÜK SİYASİ HABER GAZETESİ
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4’TE

3’TE

“Esnafımla Uğraşacak Adamın Alnını Karışlarım”

6’DA

Vali Kılıç’tan Memur ve İşçi
Konfederasyonlarına Ziyaret

4’TE

“SORUNLAR GöZ ARDI EDiLiYOR”

Köroğlu TV 0374 217 23 53 www.koroglugazetesi.com koroglugazetesi@gmail.com

Adalet hizmetleri sınıfındaki düzenleme ihtiyacına 
dikkat çeken Türk Büro-Sen Bolu Şube Baş-

kanı Kenan Yavuz, adalet çalışanlarına yö-
nelik bir paket çıkarılması gerektiğine işa-
ret etti. Yavuz, "Adalet hizmetleri sınıfı 
ivedilikle ihdas edilmeli" dedi.
 

Yavuz, Adalet Çalışanlarının Sorunlarına Değindi

6’DA 5’TE

“NE EKREMCiYiM NE KEMALCiYiM
NE öZGüRCüYüM BEN PARTiCiYiM!”
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YÜRÜTME VE İDARE BÖLÜMÜ
CUMHURBAŞKANI KARARLARI
–– Kredi Garanti Kurumlarına Sağlanan 
Hazine Desteğine İlişkin Kararda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Karar (Karar Sayısı: 
7550)
–– Bazı Kamu Kurum ve Kuruluşlarında 
Görevli Yönetim, Denetim ve Tasfiye Kurulu 
Üyelerinin Ücretleri ile Sözleşmeli ve 
Kapsam Dışı Personele Uygulanacak Taban 
ve Tavan Ücretlerin Tespitine İlişkin Karar 
(Karar Sayısı: 7551)

YÖNETMELİKLER
–– Millî Eğitim Bakanlığına Bağlı Resmî 
Okullarda Yatılılık, Bursluluk, Sosyal 
Yardımlar ve Okul Pansiyonları 
Yönetmeliğinde Değişiklik Yapılmasına Dair 
Yönetmelik (Karar Sayısı: 7559)

TEBLİĞLER
–– Hizmet Kollarına Yönelik Mali ve Sosyal 
Haklara İlişkin 2024 ve 2025 Yıllarını 
Kapsayan 7. Dönem Toplu Sözleşme
–– 2023 Yılı Temmuz Ayına Ait Dahilde 
İşleme İzin Belgelerinin (D1) Listesi
–– 2023 Yılı Temmuz Ayına Ait Yurt İçi 
Satış ve Teslim Belgelerinin (D3) Listesi
–– 2023 Yılı Temmuz Ayına Ait Hariçte 
İşleme İzin Belgelerinin (H1) Listesi
–– 2023 Yılı Temmuz Ayına Ait Firma 
Talebine İstinaden İptal Edilen Dahilde 
İşleme İzin Belgeleri Listesi
–– 2023 Yılı Temmuz Ayına Ait Resen 
İptal Edilen Dahilde İşleme İzin Belgeleri 
Listesi

KURUL KARARI
— Kamu Görevlileri Hakem Kurulunun 
31/8/2023 Tarihli ve 2023/1 Sayılı 
Kararı

Yerel-Süreli Yayın
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Buluşmada öğretmenlerle 
bir araya gelen Millî Eğitim 
Bakanı Yusuf Tekin, her fır-
satta öğretmelerle yan ya-
na geldiklerini anımsatarak 
sahanın sorunlarını eğiti-
min asli unsuru olan bizzat 
öğretmenlerden dinleyerek 
çözüm geliştirmeye çalış-
tıklarını kaydetti.

Tekin Şöyle devam etti: 
"Öğretmenlerimizin il içi ve 
iller arası atamalarda ikinci 
bir yer değiştireme hakkı 
tanınması ile mazerete 
bağlı yer değiştirme konu-
sunda il millî eğitim müdür-
lüklerinin emrine atanması 
işlemlerini öğretmenler 
odası buluşmalarımızda 
gündeme gelmesi üzerine 
gerçekleştirdik."

Öğretmenler Odası Buluşmasında
8 Maddelik Yeni Açıklama

Millî Eğitim Bakanı Yu-
suf Tekin, "Öğretmen-
ler Odası Buluşmala-
rı" kapsamında öğret-
menlerle buluştu.

Bakanlık, çocukların korun- balajlardaki yazılara da dik- "Aynı zamanda uçucu bile- bunlara dikkat etmesinin he- nucun ne çıktığı ve ürünün 
ması hedefiyle Türkiye'nin kat ediyoruz. Ürünlerde ne- şenlere bakıyoruz. Kokular, definde çocukları korumak neden güvensiz olduğu gibi 
dört bir yanından getirilen ler çıkabilir? Azo boyar mad- çocuklarda özellikle silgi ve olduğunu, bu yüzden çok tüm bilgilerin "www.guvensi-
ürün numunelerini incelete- de dediğimiz, kanserojen bir kullandıkları malzemelerde hassas davranıldığını söyle- zurun.ticaret.gov.tr" adresin-
rek çıkan sonuçları "Güven- madde ve çocuğun kendi cezbedici. Bunların etkileri- di. den erişilebilen "Güvensiz 
siz Ürün Bilgi Sistemi" aracı- kullanımına ait. Giydiği giy- ne de burada bakmış oluyo- Ürün Bilgi Sistemi" aracılı-
lığıyla tüketici ile paylaşıyor. siden, kullandığı çantadan, ruz. Fiziksel baktığımızda “KIRTASİYE MALZEME- ğıyla açıklandığını bildirdi.
Kullanıma uygun bulunma- kalemden, silgiden, renklen- kalemlerin özellikle uçlarına LERİNİN NO-NAME YA DA 
yan ürünlere ve şirketlere diricilerden direkt kendisine takılan süslü kısımlar kolay- MERDİVEN ALTI TABİR ET- “CİCİLİ BİCİLİ ÇANTALA-
yaptırım uygulayan Ticaret aldığı, kanserojen etkisi ca çocukların ağzına gelebi- TİĞİMİZ YERLERDEN RIN KONTROLÜ MUTLA-
Bakanlığı, çocukların sağlı- olan bir zararlı kimyasal. Fta- liyor, yutak borusuna gidip ALINMAMASI GEREKİ- KA YAPILMALI”
ğını tehlikeye atacak her tür- latlar da bir ürünün özellikle gitmediğinin ölçümlerine ka- YOR” Uzman laboratuvar görevli-
lü hamlenin önüne geçmek- plastiğin yumuşatılmasında dar bakıyoruz. Eğer ağza alı- Çocukları korumanın yanı sı- si, suistimale en fazla açık 
te kararlı. kullanılan bir madde. Bunla- nacak bir kopma gösteriyor ra velilere de bu denetimle- ürünlere ilişkin şu değerlen-

rın hepsinin belli bir limiti ise bizim için bu da uygun- rin bir mesaj verdiğini belir- dirmelerde bulundu:
İncelemelerle ilgili uzmanlar, var. Eğer limit üstünde kulla- suz demektir. Genellikle eti- ten laboratuvar görevlisi, "Bir kere cicili bicili çantala-
Bakanlığın ve Bakanlığa nıldığını tespit edersek ci- ketlerde de bir olumsuzluk, "Kırtasiye, kırtasiyeciden alı- rın kontrolü mutlaka yapıl-
bağlı Tüketicinin Korunması hazlarımızda bunlar zaten uygunsuzluk görebiliyoruz. nır. Kırtasiye malzemelerinin malı. Çünkü üzerinde baskı-
ve Piyasa Gözetimi Genel otomatik hemen çıkabiliyor, CE belgesi olmayan, tabiri no-name ya da merdiven al- lar olduğunda ftalatı tetikle-
Müdürlüğü'nün tüketicinin bu hem çocuğa hem çevre- caizse merdiven altı dediği- tı tabir ettiğimiz yerlerden miş oluyor ve çocuk elması-
korunması adına çok titiz ça- sine de zararlı. miz ürünler uygunsuz, dik- alınmaması gerekiyor. Ço- nı, su kabını bunun içine ko-
lıştığını ifade etti. kat edilmesi gereken ürün- cuklarımızı korumak adına yuyor. Su kapları, yemek 

“FTALAT ÜREME ORGA- ler. Çünkü CE belgesi oldu- kanserojen etkisi olan, ço- kapları, çantalar çocukların 
”ÜZERİNDE CE BELGESİ NINA DA YERLEŞİP ZA- ğu zaman o standartlara ba- cuğun yaşına göre kullanımı en çok kullandığı şeyler... 
OLMAYANLARI TAVSİYE RAR VEREBİLİYOR” kılmış olması gerekiyor. uygun olmayan ve herhangi Kalemler, silgiler, yani çocu-
ETMİYORUZ" Laboratuvar görevlisi, ftalat Onun dışında yaş aralığına bir standarda uygun olduğu ğun aslında bütün malze-
"Üzerinde CE belgesi olma- maddesinin etkilerine dikkati da dikkat edilmesi gerekiyor. CE belgesiyle sabitlenme- melerine dikkat etmesi gere-
yanları tavsiye etmiyoruz. çekerek, bu maddenin ço- Mutlaka satın aldığı yerin is- yen ürünleri almamak la- kiyor. Bazen velilerimiz eko-
Üründe CE belgesi olmak cuklarda ve büyüklerde kan- minin belirtilmesi gerekiyor zım." ifadelerini kullandı. nomik buluyor, gidiyor ucuz 
zorunda, yaş grubunun mut- serojen etkisine ilave olarak ki bu takip olasılığı çok alıyor ama işte, çocuklar açı-
laka olması gerekiyor. 0-3 üreme organına da yerleşip önemli. Takibini yapması, ne- Denetimlerde çıkan sonuç- sından tehlikeli olabiliyor. Ve-
yaş aralığı mıdır, 3-7 yaş zarar verebildiğini söyleye- reden aldığını iyi biliyor ol- ları Ticaret Bakanlığı'nın çok lilerimizin CE belgesine 
aralığı mıdır mutlaka belirtil- rek çok tehlikeli bir kimyasal ması lazım." şeffaf şekilde tüketici ile pay- özellikle dikkat etmesi gere-
mesi gerekiyor. Dolayısıyla olduğu için ona hassasiyetle Tüketicileri bu konuda uya- laştığını ifade eden uzman kiyor."
ürünün fiziğinin dışında am- baktıklarını ifade etti. ran görevli, Bakanlığın tüm görevli, nereden alındığı, so-  

!

HABER MERKEZİ

HABER MERKEZİ
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1 ile 5 Milyon TL Arasında Ceza

BOLU BELEDiYESi
BiR iLKE iMZA ATTI

Kaza, İzzet Baysal Caddesi 
üzerinde meydana geldi. 
Edinilen bilgiye göre, İzzet 
Baysal Caddesi'nde otomo-
bilini park eden ve el frenini 
çekmeyi unutan İ.E. araç-
tan indi. Bir süre sonra park 
halindeki araç, yokuştan ge-
riye doğru hareket etti. Yo-
kuştan aşağı geri geri ilerle-
yen araç, cadde üzerinde 
akan trafikte B.S. yöneti-
mindeki otomobile çarptı.

Bolu'da el freni çekilmeyen park halindeki bir 

araç. yokuştan aşağı hareket ederek önce bir 

otomobile çarptı ardından dükkana daldı.

el frenini çekmeyi unuttu

DüKKANA DALDI
El freni boşalan araç cadde üzerinde bu-
lunan kömürcü dükkanına çarparak dura-
bildi. Yoldan yaklaşık 500 santimetre al-
çakta bulunan dükkana uçan otomobil, 
dükkanla yol arasında sıkıştı. İlginç kaza-
da, otomobilde ve dükkanda maddi hasar 
meydana geldi. 

İhbar üzerine bölgeye polis ekipleri sevk 
edildi. Ekiplerin talebi üzerine araç bulun-
duğu yerden vinç yardımıyla kurtarıldı.

İHLAS HABER AJANSI

SELDA SELİN ÖZBAY

Kaza, Yeniçağa ilçesi 
D-100 karayolu Ibrı-
cak köyü mevkiinde 
meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, An-
kara istikametinde 
seyreden sürücüsü-
nün ismi öğrenile-
meyen otomobil, Ib-
rıcak köyü mevkiin-
de sürücüsünün 
kontrolünden çıktı. 

Kontrolden çıkan 
otomobil, boş arazi-
ye uçtu. Meydana 
gelen kazada sürü-
cü yaralandı. Du-
rum 112 Acil Çağrı 
Merkezi'ne bildirildi.

Olay yerine sağlık, 
polis, jandarma ve 
itfaiye ekipleri sevk 
edildi. Kazada ya-
ralanan sürücü, 
araçtan çıkarılarak 
ambulansa bindiril-
di. Ambulansa has-
taneye sevk edilen 
sürücünün sağlık 
durumunun iyi ol-
duğu öğrenildi. Ka-
zada boş araziye 
uçan araç hurdaya 
döndü.

Kazayla ilgili soruş-
turma başlatıldı.
 

BoS ARAZIYE UÇTU

İHA

Kaza, TEM Otoyolu'nun Bolu geçi-
şinde Gerede ilçesi mevkiinde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, 
Ankara istikametinde seyreden 
Emincan Adıgüzel yönetimindeki tı-
rın dorsesine aynı istikamette sey-
reden Mehmet Altuntaş idaresinde-
ki kamyonet çarptı. 

Tırın dorsesine adeta ok gibi sapla-
nan kamyonette, sürücü Mehmet Al-
tuntaş sıkışarak yaralandı. Durum 
112 Acil Çağrı Merkezi'ne bildirildi. 
İhbar üzerine bölgeye sağlık, polis, 
jandarma ve itfaiye ekipleri sevk 
edildi. Araçta sıkışan sürücü Gere-
de Belediyesi İtfaiye Amirliği ekiple-
ri tarafından bulunduğu yerden çı-
karıldı. 

Sağlık ekiplerinin olay yerinde ilk 
müdahalesini yaptığı yaralı sürücü, 
hastaneye sevk edildi. Kazayla ilgili 
soruşturma başlatıldı.
 

TIRIN DORSESiNE
TEM Otoyo-
lu'nun Bolu 

geçişinde An-
kara istika-

metinde sey-
reden kam-

yonet, bir tı-
rın dorsesine 

ok gibi sap-
landı. Kam-
yonet sürü-
cüsü çarp-
manın etki-

siyle araç 
içerisinde sı-

kışarak ya-
ralandı.

OK GiBi SAPLANDI

İHLAS HABER AJANSI
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İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı Ayşe Sucu, Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan'ı ziyaret etti. 
Ziyaretin ardından CHP'den ihraç edilen ve Kemal Kılıçdaroğlu'nu istifaya davet eden Başkan 

Tanju Özcan'ın, 2024 yılındaki yerel seçimlerde İYİ Parti'den aday gösterileceği iddia edildi.

MERAL AKŞENER’DEN TANJU öZCAN BOMBASI

“BAĞIMSIZ OLARAK GİRMEYİ 
PLANLIYORUM”
Bolu Belediye Başkanı Tanju Özcan, 
2024 yılında gerçekleştirilecek yerel se-
çimlerinde bağımsız gireceğini söyle-
mişti.

İYİ PARTİ'DEN ADAY GÖSTERİLE-
CEK İDDİASI
Daha önceki açıklamalarında İYİ Parti 
Genel Başkanı Meral Akşener ile yakın 
ilişki olduklarını belirten Özcan'ın İYİ 
Parti'den aday gösterileceği iddiası şim-
diden ses getirdi. ASLI AKIŞ

Vali Kılıç’tan
Memur ve İşçi
Temsilcilerine
Ziyaret

Cumhurbaş-
kanı Recep 

Tayyip Erdo-
ğan, "Mec-
lis'in açılı-

şıyla birlikte 
Türk de-

mokrasisini 
yeni bir ana-

yasaya ka-
vuşturmak 

için girişim-
lerimizi tek-
rar başlata-
cağız." dedi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
siyasi hayatlarının her dö-
neminde dile getirdikleri, 
hükümet teklifi olarak da 
2011'den beri her seçimde 
milletin önüne koydukları 
bir hayalleri olduğunu vur-
gulayarak "Bu hayal, Tür-
kiye'yi darbe Anayasası 
ayıbından kurtararak yeni, 
sivil, dili ve içeriğiyle bugü-
nü ve yarını kucaklayan, 
Türkiye Yüzyılı'na yakışır 
bir anayasaya kavuştur-
maktır. Darbe Anayasası'-
nın gölgesinde Türkiye 
Yüzyılı'nı konuşmayı, ülke-
miz ve demokrasimiz için 
zül addediyoruz." dedi.

“MİLLETİMİZİN HER BİR FER- milletin takdirine sunmamız ge-
DİNİ BU SÜRECE KATKI VER- rekiyor. Buradan, siyasi partileri-
MEYE DAVET EDİYORUM” mizi, yüksek mahkemelerimizi, 
İstiklal ve istikbali için bu kadar üniversitelerimizi, devlet kurum-
ağır bedeller ödemiş milletin ye- larımızı, barolarımızı, meslek ku-
ni bir anayasayı, anasının ak sü- ruluşlarımızı, sivil toplum örgüt-
tü gibi hak ettiğine inancını dile lerimizi ve milletimizin her bir fer-
getiren Erdoğan, sözlerini şöyle dini bu sürece katkı vermeye da-
sürdürdü: "Milletimize vaadimiz vet ediyorum. Meclis'in açılışıyla 
olan birinci sınıf demokrasi, bi- birlikte Türk demokrasisini yeni 
rinci sınıf ekonomi ve birinci sı- bir anayasaya kavuşturmak için 
nıf özgürlüklerin tamamlayıcısı, girişimlerimizi tekrar başlataca-
birinci sınıf anayasa olacaktır. ğız. Yargı kurumlarımızın tem-
Türkiye Yüzyılı vizyonumuz, böy- silcileri olarak sizlerden de bu 
le bir anayasayla daha güçlene- sürece hazırlıklı olmanızı, des-
cektir. Bunun için 85 milyonun tek vermenizi özellikle bekliyo-
tamamının sahipleneceği ve 'İş- rum."
te benim anayasam' diyerek 
baş tacı edeceği bir metni, artık HABER MERKEZİ

YASİN CELAL TORUN



4 Eylül  2023 Pazartesi

İl Genel Meclisi ayı toplantılarının birin- oturumunda, Merkez ilçe, Abant yolu misyonu ile Plan ve Bütçe Komisyo- 7 EYLÜL PERŞEMBE nundan gelen raporun görüşülmesi ta-
ci birleşimi Meclis Başkanı Yaşar Yü- 20. Km.'de bulunan tesislerde kullanıl- nundan gelen raporlar görüşülecek. Toplantıların Perşembe günü gerçekle- lebi görüşülecek. 
ceer başkanlığında, İl Genel Meclis mak üzere, Sinekli yaylası orman yolu şecek oturumunda, İl Özel İdaresi Plan 
Toplantı salonunda 04 Eylül Pazartesi üzerinde bulunan Q:0,05 lt/sn.'lik su 6 EYLÜL ÇARŞAMBA Proje ve İnşaat Müdürlüğünde oluşan 8 EYLÜL CUMA
(bugün)saat 10.30'da başlayacak, açı- kaynağını kullanma suyu amaçlı olarak İl Genel Meclisi Eylül Ayı toplantılarının personel gereksiniminin karşılanabil- Toplantıların son günü ise, İlimiz, Mu-
lış ve yoklamanın ardından karar özet- 25.08.2020 tarihinde 3 yıllığına kiralan- Çarşamba günü gerçekleşecek oturu- mesi amacıyla, 2 adet 8. derecelik mü- durnu İlçesi, Kurtlar köyünde bulunun 
leri okunacak, gündemdeki maddeler mış olup, kira süresi 25.08.2023 tari- munda, Mudurnu ilçesi, Ilıca köyü, Ha- hendis kadrosu ihdas edilmesi ile ilgili tapunun 1 (yeni 201 ada 17) numaralı 
görüşülecek. hinde sona ereceğinden, kira süresinin mam Deresi mevkiinde bulunan (I) sayılı kadro ihdas cetveli ile 1 adet parsel köy yerleşik alan sınırları içeri-

belirlenmesine dair Çevre ve Sağlık Ko- Q:0,19 lt/sn. debilli kaynak suyunun 1. derecelik boş mühendis kadrosunun sinde kalan kısmına ilişkin hazırlanan 
4 EYLÜL PAZARTESİ misyonu ile Plan ve Bütçe Komisyo- Q:0,10 lt/sn.'lik kısmı kullanma suyu 8. Derecelik mühendis kadrosu ile de- Konut alanı amaçlı 1/5000 ölçekli na-
Toplantıların ilk oturumunda, Mülkiyeti nundan gelen raporlar görüşülecek. amaçlı olarak 29.09.2020 tarihinde 3 ğiştirilmesi için (III) sayılı boş kadro de- zım imar planı ve 1/1000 ölçekli uygu-
İl Özel İdaresine ait İzzet Baysal cad- yıllığına kiralanmış olup, kira süresi ğişikliği cetvelinin (memur) onaylanma- lama imar planının onanmasına dair 
desinde bulunan iş merkezinin Z-02, Öte yandan, Merkez ilçe, Yolçatı köyü , 29.09.2023 tarihinde sona ereceğin- sına dair Plan ve Bütçe Komisyonun- İmar ve Bayındırlık Komisyonundan ge-
Z-03 ve Z-04 no lu dükkanlar Bolu İl Kavakpınar mevkiinde bulunan Q:0,60 den, kira süresinin belirlenmesine dair dan gelen raporun görüşülmesi talebi, len raporun görüşülmesi talebi ile
Müftülüğüne tahsisli olup, tahsis süresi lt/sn. debillik kaynak suyunun Q:0,40 Çevre ve Sağlık Komisyonu ile Plan ve 
uzatılması talebi, Mülkiyeti İl Özel İda- lt/sn.'lik kısmı kullanma suyu amaçlı Bütçe Komisyonundan gelen raporlar, Ayrıca, İlimiz, Merkez İlçe, Kındıra kö- Mülkiyeti İl Özel İdaresine ait Merkez il-
resine ait Mengen ilçesi, Türkbeyli ma- olarak 06.09.2023 tarihinde 3 yıllığına İlimiz ve İlçelerde Depreme dayanıklı- yünde bulunun tapunun 136 ada 2 nu- çe, Aktaş Mahallesinde bulunan A ve B 
hallesi Yenicami sokak No:1 adresinde kiralanmış olup, kira süresi 06.09.2023 lık testleri yapıldıktan sonra güncelle- maralı parsele ilişkin hazırlanan Tu- bloktan oluşan 12 daireli lojman bina-
bulunan halen mesleki eğitim merkezi tarihinde sona ereceğinden, kira süre- mesi yapılan okulların son durumları- rizm tesis alanı amaçlı 1/5000 ölçekli ları ile Mülkiyeti Hazineye ait Merkez İl-
hizmet binası olarak kullanılan taşın- sinin belirlenmesine dair Çevre ve Sağ- nın ne olduğu araştırılmasına dair Eği- nazım imar planı ve otel alanı amaçlı çe, Beşkavaklar mahallesinde bulunan 
mazın Milli Eğitim Bakanlığına tahsis lık Komisyonu ile plan ve Bütçe Komis- tim Kültür ve Sosyal Hizmetler Komis- 1/1000 ölçekli uygulama imar planının A ve B bloktan oluşan 12 daireli lojman 
edilmesi talebi ile Mülkiyeti İl Özel İda- yonundan gelen raporları ele alınacak. yonundan gelen raporlar ile Merkez il- onanmasına dair İmar ve Bayındırlık binalarının kontrollü hasar performans 
resine ait Merkez ilçe, Ömerler köyü çe, Elmalık köyü, Karanlıkdere mevki- Komisyonundan gelen raporun görü- seviyesini sağlamadığı, göçme duru-
hudutlarında bulunan tapunun 1371 Son gündem maddesinde Merkez ilçe, inde bulunan Q:3,00 lt/sn. debillik kay- şülmesi talebi, mu performans seviyesinde olmasın-
parsel nosunda kayıtlı 416 m2.'lik ta- Dereceören köyü, 56 ve 57 nolu Or- nak suyunun Q:0,05 lt/sn.'lik kısmı kul- dan dolayı yeniden yapılması veya sa-
şınmaz üzerindeki maden suyu tesisi- man bölgesinden akan Q:0,10 lt/sn. de- lanma suyu amaçlı olarak 02.10.202 ta- İlimiz, Merkez İlçe, Yeşilköy köyünde tışının görüşülmesine dair İmar ve Ba-
nin satış talebi, İl Özel İdare bütçesin- billik kaynak suyunun Q:0,05 lt/sn.'lik rihinde 3 yıllığına kiralanmış olup, kira bulunun tapunun 107 ada 9 numaralı yındırlık Komisyonu ile Plan ve Bütçe 
den bölümler arası ödenek aktarılması kısmı kullanma suyu amaçlı olarak süresi 02.10.2023 tarihinde sona ere- parsele ilişkin hazırlanan Turizm tesis Komisyonundan gelen raporların görü-
talebi ele alınacak. 27.11.2020 tarihinde 3 yıllığına kiralan- ceğinden, kira süresinin belirlenmesine alanı amaçlı 1/5000 ölçekli nazım imar şülmesi talebi ele alınacak. 

mış olup, kira süresi 27.11.2023 tari- Çevre ve Sağlık Komisyonu ile plan ve planı ve otel alanı amaçlı 1/1000 öl-
5 EYLÜL SALI hinde sona ereceğinden, kira süresinin Bütçe Komisyonundan gelen raporlar çekli uygulama imar planının onanma- Eylül ayı toplantıları 5 gün devam ede-
Toplantıların Salı günü gerçekleşen belirlenmesine dair Çevre ve Sağlık Ko- ele alınacak. sına dair İmar ve Bayındırlık Komisyo- cek. YASİN CELAL TORUN

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Bolu memiz gerekiyor. Akıl da bunu gerekti- rin kayıp olmasında tabii ki büyük so- vuruyor, sorumluluk kabul ettiği halde. rultayımız toplanır. Liderlik yarışı ise li-
Merkez ilçe kongresinde, İl Başkanı Er- riyor, bilimde bunu gerektiriyor, siyase- rumluluk genel başkandadır, bunu ge- Demokrasi var bizde, eyvallah CHP'de derdik yarışı yerine getirilir. Parti mecli-
san Türkoğlu, merkez ilçe başkan tin gerçekliği de bunu gerektiriyor. Se- nel başkan kendisi de söylüyor, onda- bu işler konuşulur, gereği yapılır ama si ise parti meclisi gereğini yerine geti-
adayları İsmail Hakkı Demir ve Çetin çimlerden sonra ne olduysa oldu. 28 dır, lider o çünkü. Genel başkan o çün- televizyonlarda, sokakta, orada burada rir ama dışarıda tartışmayız, tartıştır-
Uç, CHP Bolu Milletvekili Türker Ateş Mayıs'ta seçim yapıldı, kaybettik. 29 kü ama sorumluluk yüzde yüz onda de- bunları konuşmak bana göre bir karde- mayız partimizi çünkü biz bir aileyiz" 
ve delegeler katıldı. Programın açılış Mayıs'ta bir anda başladı her şey. Biz ğildir, onda dersek haksızlık yapmış şiniz olarak söylüyorum yanlış oldu" ifa- dedi. 
konuşmasını Kahramanmaraş Millet- CHP severiz bu işleri, CHP olarak her oluruz. Sorumluluğun büyük bir kısmı delerine yer verdi.
vekili Ali Öztunç yaptı. Kahramanma- yerde, benim bildiğim Kahramanma- kendisindedir ama hepsi genel baş-  “BU PARTİ KUVAYI-MİLLİYE RUHU 
raş Milletvekili Ali Öztunç, açılış konuş- raş'ta, Bolu'da da, Trabzon'da da, An- kanda değildir. Mesela kimdedir? Me- “NE EKREMCİYİM, NE KEMALCİ- TAŞIYAN PARTİDİR”
masında 28 Mayıs seçimine değindi. talya'da da her yerde biz parti içi me- sela bendedir, ben genel başkan yar- YİM, NE ÖZGÜRCÜYÜM” Pes etmeyen bir partinin evlatları ol-
Seçim sonrasında yaşanılanların altını seleleri konuşmayı severiz ve daha dımcısıydım o dönem. Üstelik kendi ili- Öztunç, partiye sahip çıkmanın görev- duklarına değinen Öztunç, "Biz CHP'-
çizen Öztunç, herkeste sorumluluk ol- çok emek veririz o işe. Dışarıya değil me gitmiş, yüzde seksen oy arttırmış. lerini olduğunu belirterek, "Bunu söy- ye sahip çıkmazsak olmaz. Hiç kimse 
duğunu ifade etti. parti içerisindeki mücadeleye daha çok Kahramanmaraş gibi bir yerde vekil lerken de yanlış anlamayın, ne Ekrem- umutsuzluğa kapılmasın, ne günler gör-

emek vermişizdir. Geçmişten bugüne yokken vekil olmuş sonra ikinci millet- ciyim, ne Kemalciyim, ne Özgürcüyüm. dük ne günler yaşadık yine düştüğü-
“DIŞARIYA DEĞİL PARTİ İÇERİSİN- böyle olmuştur bu ama 28 Mayıs'tan vekili çıkartmış, yüzde seksende oy art- Ben particiyim. Partiliyim demiyorum. müz yerden ayağa kalkacağız çünkü 
DEKİ MÜCADELEYE DAHA ÇOK sonra oturup bir değerlendirme fırsatı tırmış, kırk yedi yıl sonra iki milletvekili Partili değişir, başka yere gider. Ben bu parti Kuvayı-milliye ruhu taşıyan 
EMEK VERMİŞİZDİR” dahi bulamadan medyada üzerimize çıkartmış bir milletvekili olarak kendi- particiyim. Particilik anlayışıyla partinin partidir. Çünkü bu parti sarı saçlı, mavi 
Öztunç, hataların konuşulması gerekti- yüklene yüklene bir kavga, bir kaos. İs- me göre gidip başarılı olmuş, yüzde evladı olduğumu düşünüyorum. O yüz- gözlü dev lider Mustafa Kemal Atatürk-
ğini ifade ederek, "Yapılan hatalar ne- tenilen, beklenilen fırsat ele geçmiş gi- seksen beşlerden Tayyip Erdoğan'ı den partinin evladı olarak partime sa- 'ün partisidir. Umutsuzluğa yer yoktur. 
lerdir, bunların değerlendirilmesi konu- bi şimdi seni yakaladık der gibi CHP'ye yüzde yetmişlere indirmiş birisi olarak hip çıkmak benim boynumun borcu. Hiçbir şekilde umudumuzu kaybetme-
şulması elzemdir, önemlidir ve mutlaka bazen haklı bazen haksız ithamlarda sorumlulardan birisi benim. Diğer MYK Hepimizin görevidir partimize sahip çık- yeceğiz, çalışmaya devam edeceğiz, 
yapılması gerekir. Bunu yapacak yer bulunuldu" şeklinde konuştu. üyeleri, milletvekili adayları, geçmiş dö- mak. 2018'de de seçimi kaybettik Mu- yılgınlık yok diyeceğiz. Eğer pes eder-
ise burasıdır. Yani CHP kongreleridir, nem milletvekilleri, belediye başkanla- harrem Bey ile ama 2019'da İstanbul- sek kaybederiz. Pes etmeyen bir parti-
büyük kurultaydır, danışma kurulu top- “GELEN KEMAL KILIÇDAROĞLU'- rı, cumhurbaşkanı yardımcısı olacak 'u, Ankara'yı, Antalya'yı, Adana'yı, Mer- nin evlatlarıyız. Hiç atalarımız pes et-
lantılarıdır, parti binalarıdır. Bunları bu- NA VURUYOR, GİDEN KEMAL KI- adaylarımız, ittifak ortaklarının liderleri, sin'i, Ardahan'ı, Bolu'yu aldık. Şimdi memiş, bizde pes etmeye niyetli deği-
rada konuşup nerede hata yaptığımızı LIÇDAROĞLU'NA VURUYOR” herkeste sorumluluk var ama öyle bir 2024'e giderken yeniden almayalım di- liz. Pes etmeyeceğiz, bu inançla kong-
burada değerlendirmemiz ve bir daha Seçimlerin kaybedilmesindeki sorum- şey oldu ki bütün suç Kemal Kılıçda- ye büyük bir kumpas, parti içi kargaşa remizin hayırlı olmasını temenni ediyo-
hata yapamamak için ve bir daha kay- luluğun herkeste olduğunu dile getiren roğlu'na, gelen Kemal Kılıçdaroğlu'na yaratma çabası, her türlü film tezgah. rum" açıklamasında bulundu.  
betmemek için doğru stratejiler geliştir- Öztunç, “Seçimleri kaybettik, seçimle- vuruyor, giden Kemal Kılıçdaroğlu'na Biz kendi içimizde tartışırız, büyük ku-
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“NE EKREMCiYiM
NE KEMALCiYiM

NE öZGüRCüYüM
BEN PARTiCiYiM!”

Kahramanmaraş Milletvekili Ali Öztunç, CHP Merkez İlçe Kongresi'ne katıldı. Öz-
tunç, "Ne Ekremciyim, ne Kemalciyim, ne Özgürcüyüm. Ben particiyim" dedi. 

Öztunç’tanİddialı
Sözler

NİLAY ÇELİK
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Pazar
Esnafı
Çileden
Çıktı

“ESNAFIMLA
UĞRAŞACAK

ADAMIN
ALNINI

KARIŞLARIM”

BURHAN YEŞİLTAŞ

Adalet hizmetleri sınıfındaki yıl" açılışlarında; Adaletin işleyişinin Yargı Reformu tasarılarında Adalet 1-657 sayılı DMK'da Adalet Hizmetle-
düzenleme ihtiyacına dikkat olmazsa olmaz unsuru, iş yükünün Çalışanları bir bütün olarak görülme- ri Sınıfı ihdas edilmeli,
çeken Türk Büro-Sen Bolu büyük bir kısmını omuzlayan, Hâkim diğini ve yok sayıldığını söyleyen Ya- 2-Adalet çalışanlarına döner serma-
Şube Başkanı Kenan Ya- ve Savcılar ile birlikte Adalet hizmeti- vuz; "Bu güne kadar TBMM'de ele alı- ye gelirlerinden pay verilmeli,
vuz, adalet çalışanlarına nin temel taşları olan Yazı İşleri Mü- nan Yargı Reformu tasarılarında Ada- 3-Adalet çalışanları 2802 sayılı yasa 
yönelik bir paket çıkarıl- dürü, Zabıt Kâtibi, Mübaşir, Teknik let Çalışanları bir bütün olarak görül- yerine, 4483 sayılı yasaya göre yar-
ması gerektiğine işaret personel ve diğer tüm Adalet Bakan- memiş ve yok sayılmıştır. Adalet çalı- gılanmalı,
etti. lığı çalışanları unutulmakta, sorunları şanlarının mali, sosyal ve özlük hak- 4-Görevde Yükselme ve Unvan Deği-

dile getirilmemekte, adeta yok sayıl- larında iyileştirme yapılmalı, gerekir- şikliği Sınavlarında liyakatin öne çı-
Her yıl adli yıl açılışla- maktadırlar." diye konuştu. se yeni bir Yargı Reformu tasarısı karılması,
rında adalet sisteminde- TBMM gündemine ivedilikle getiril- 5- Fazla mesai ücretlerinin günümüz 
ki eksikliklerinin günde- “FEDAKÂRLIKLARININ KARŞILIĞI melidir. şartlarına göre artırılması, tam ve za-

me getirildiğini belirten BU OLMAMALIDIR” manında ödenmesi,
Yavuz; "Her yıl Eylül ayı- Kenan Yavuz, Son yıllarda kaldıkları Türk Büro-Sen olarak biz, Adalet Hiz- 6- Yol paralarının tüm illerdeki çalı-

nın ilk iş gününde Adli Yıl mobbing sebebi ile intihar eden, sal- metleri Sınıfı oluşturulması, Uzman şanlara ödenmesi,
açılışı çeşitli kutlamalarla dırıya uğrayarak darp edilen adalet Zabıt Katipliği kadrolarının ihdas edil- 7- Mobbinge karşı çalışanları koru-

gerçekleştirilir. Adalet ve hu- çalışanlarının sayısında artış gözlen- mesi ve Adalet çalışanlarının da yan uygulamaların hayata geçirilme-
kuk toplumların olmazsa ol- diğini ifade ederek; "Özellikle son yıl- 4483 Sayılı Memurların Muhakemat si, gibi iyileştirmelerin içinde bulundu-

mazıdır. Nitekim Hz. Ali, "Dev- larda kaldıkları mobbing sebebi ile in- Kanunu kapsamında yargılanmaları- ğu bir paket Adalet çalışanları için de 
letin dini Adalettir." diyerek dev- tihar eden, saldırıya uğrayarak darp nı içeren kanun teklifimizi TBMM'ye çıkarılmalıdır.
let için adaletin önemine işaret et- edilen adalet çalışanlarının sayısında taşıdık. Adalet çalışanlarının sorunla-
miştir. Adalet sisteminin be denli artış gözlenmektedir. Mesai mefhu- rının çözümü için çalışmaya devam Nitekim bu güne kadar çıkarılan yar-
önemli olduğu ortada iken, bu mu olmadan çalışan adalet çalışanla- edeceğiz." ifadelerini kullandı. gı paketlerinde personel adına hiçbir 
önemli günde Adalet Çalışanları rının bu fedakârlıklarının karşılığı bu iyileştirme olmaması adalet çalışan-
da mutlaka hatırlanmalıdır. olmamalıdır" şeklinde konuştu. “ADALET ÇALIŞANLARINA YÖNE- larında hayal kırıklığı yaratmıştır. Ar-

LİK BİR PAKET ÇIKARILMALIDIR” tık adalet çalışanları unutulmamalı
“ADALET ÇALIŞANLARININ SO- “YARGI REFORMU TASARISI Kenan Yavuz, adalet çalışanlarına yö- ya da yok sayılmamalıdır. Adalet hiz-
RUNLARI GÖZ ARDI EDİLİYOR” TBMM GÜNDEMİNE İVEDİLİKLE nelik olarak çıkarılmasını istedikleri metleri sınıfı ivedilikle ihdas edilme-
Her yıl adalet sistemimizin eksik- GETİRİLMELİDİR” pakette şu iyileştirmelerin olmasını lidir."
liklerinin gündeme getirildiği "adli Bugüne kadar TBMM'de ele alınan da istedi: 

“SORUNLAR GOZ
ARDI EDILIYOR”

YAVUZ, ADALET ÇALIŞANLARININ SORUNLARINA DEĞiNDi

AYŞE KARAÇAM



7

İslam bilgini, gökbilimci Birûni doğdu. Gökbilim, 

matematik, doğa bilimleri, coğrafya ve tarih 

alanındaki çalışmaları ve keşifleriyle tanınan, ilk 

eseri “ Asaru’l Bakiye”  olan El-Birûni’nin yüz 

seksen civarında eseri vardır.

(973)

Gazi Mustafa Kemal, Sivas Kongresi'ni açtı.

(1919)

Türk Kurtuluş Savaşı: Türk Ordusu, Yunan İşgali 

altındaki Sarıgöl, Buldan ve Bigadiç' i geri aldı.

(1922)

Tüm gıda maddelerine ihraç yasağı kondu. Bu 

dönemde zaten ihracat yapma durumunda 

olmayan Türkiye, İkinci Dünya Savaşı’nın 

başlamasıyla iyice gıda sıkıntısı çekmiş ve hatta 

ilerleyen dönemlerde kıtlıklar görülmüştür.

(1939)

Türkiye'de Hasbi Tembeler olarak bilinen Beetle 

Bailey çizgi dizisi ilk kez çizgi bant olarak 

yayımlandı.

(1950)

Bülent Ecevit' in seçim otobüsü, Elazığ'da 

taşlandı; 50 yaralı, 57 gözaltı.

(1975)

Millî Güvenlik Konseyi, gözaltı süresinin 90 

günden 45 güne inmesini onayladı.

(1981)

Abdi İpekçi cinayetinin sanıklarından Oral Çelik, 

İsviçre tarafından Türkiye'ye iade edildi. Çelik, 

16 Eylül'de 17 yıl aradan sonra çıkarıldığı 

Mahkemece tutuklandı.

(1996)

Bodrum’da mültecileri taşıyan tekne ve botun 

batması sonucu kıyıya vuran cansız bedeniyle 

gündeme gelen 2 yaşındaki Aylan Kurdi ile 3 

yaşındaki Galip ve anne Zahin Kurdi’nin 

cenazeleri Suriye’nin Halep iline bağlı Kobani 

ilçesindeki Kobani Mezarlığı’nda toprağa verildi.

(2015)

Çok Bulutlu

4 km/h 53-91

BOLU’DA HAVA DURUMU

İLİMİZE AİT NAMAZ VAKİTLERİ

tarİhte BUGÜN

İmsak : 04.48
İkİndİ : 16.35

 Güneş : 06.17
Akşam : 19.28

Öğle : 12.58
Yatsı:  20.51

4 Eylül, Miladi takvime göre yılın 247. günüdür.
Yıl sonuna kadar kalan 118 gün vardır.
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Dermatoloji Uzmanı Doç. Dr. Tuğrul, "Tırnağın 
içerisine enfeksiyon girdiğinde, enfeksiyon gö-
rünmez hale geliyor. Eğer herhangi bir semp-
tom, ağrı, sızı vermezse enfeksiyon daha de-

rine, hatta kemiğe kadar inebiliyor." dedi.

Doç. Dr. Tuğrul, kalıcı oje, protez ve uzun süreliyse kansere kadar maları yapan yerlerde yaptırılma- ten korumak da son derece 
tırnak ve buna benzer uygulama- gidebiliyor. O yüzden eğer özel sı önemli." önemli." dedi.
ların özel günler haricinde yapıl- bir durumunuz yoksa çok sık bir 
maması gerektiğini belirtti. şekilde kalıcı tırnak uygulamaları- Tırnakların sağlıksız durumlarda “SAĞLIĞIMIZLA GÜZEL GÖ-

na girmenizi önermiyoruz." dedi. gösterdiği semptomlara değinen RÜNMEK ARASINDAKİ DEN-
Tuğrul, "Kalıcı tırnak uygulamala- Burcu Tuğrul, "Sağlıklı tırnak kırıl- GEYİ SAĞLAMALIYIZ”
rında yapılan manikür uygulama- “TIRNAK DEYİP GEÇMEYİN, gan değildir. Üzeri pürüzlü değil- Doç. Dr. Tuğrul, geçici ojelerin de 
sı sırasında tırnağın içerisine en- EN UFAK BİR BELİRTİDE DER- dir. Renk değişimi ve noktalar kimyasal ürünler olduğu için tır-
feksiyon girdiğinde 3-4 hafta tır- MATOLOĞUNUZA BAŞVU- yoktur. Tırnak ve deri arasında ka- nağa zarar verdiğini belirterek, şu 
nağımız kapalı kaldığı için o en- RUN” lınlaşma görmeyiz. Bu söyledikle- ifadeleri kullandı:
feksiyon görünmez hale geliyor. Tuğrul, manikür uygulamaları sı- rimin tam tersi durumlar ortaya "Ojeyi sürüyoruz ve ardından çı-
Eğer herhangi bir semptom, ağrı, rasında, tırnağın kendini koruma- çıktığında mantar enfeksiyonları karmak için içerisinde formalde-
sızı vermezse daha derine, hatta sını sağlayan "kütikül" kısmının ve bazı cilt hastalıklarının bulgu- hitler ve bir sürü kimyasal madde 
kemiğe kadar inebiliyor. Bunun alınmasını önermediklerini ve bu- ları olabilir. Aynı zamanda tırnak- içeren asetonlarla tırnaklarımız-
yanında 3-4 hafta sonra tırnaklar- nun çok önemli olduğunu dile ge- ta bir ağrı, akıntı varsa bu da bir daki ojeleri çıkarıyoruz. Bunun so-
dan ojelerin çıkarılmasıyla tırnak- tirdi. enfeksiyon belirtisi olabilir. Bu se- nucunda tırnak, cildimizin kuru-
ta inanılmaz bir kırılganlık, incel- beple tırnak deyip geçmeyin en duğu gibi kuruyor. Tırnak bizim 
me, kopma gibi durumlar meyda- Yumuşatıldıktan sonra kütikülle- ufak bir belirtide dermatoloğunu- deri ekimiz. Tırnağımıza kibar 
na geliyor. Bunun kendi kendini rin geriye doğru itilebileceğini söy- za başvurun." bilgisini verdi. davranmamız onu da aynı cildi-
tamir etmesi de çok zor oluyor." leyen Tuğrul, şöyle konuştu: miz gibi sık nemlendirmemiz ve 
diye konuştu. "Tırnağı uzun süreli, çok uzun ya Tuğrul, kadınların ellerinin ev iş- kimyasallardan korumamız ge-

da çok kısa kullanmamak da leri sebebiyle uzun süre suda ka- rek. Tırnaklara ara ara nefes al-
Tuğrul, tırnak uygulaması sırasın- önemli. Tabii ki en önemli nokta- labildiğine dikkati çekerek, bu tür dırmak gerekiyor. Tabii ki kadınlar 
da, işlemin kalıcı olması için elle- lardan biri ise sterilize edilmemiş işlerde eldiven kullanılmasını olarak kendimizi önemseyeceğiz 
rin ultraviyole ışını yayan cihazla- ürünleri ve cihazları kullanma- önerdi. Tuğrul, "Su ve deterjan ve güzel gözükeceğiz ama sağlı-
ra maruz kaldığını söyledi. Bu mak. Kütiküllerin alınmasıyla döngüsünden ellerimizi korumak ğımızla, güzel görünmek arasın-
ışınların yaşlanma hızını arttıran mantar ve benzeri enfeksiyonlara ve sık nemlendirmek hem elimize daki dengeyi sağlamamız gerek."
çevresel bir faktör olduğunu vur- davetiye çıkarmış oluyoruz. Tüm hem de tırnaklarımıza yapabile-  
gulayan Tuğrul, "Ciltte güneş le- bu nedenlerle manikürün de işi iyi ceğimiz en güzel işlemler. Yine el-
keleri, elastikiyet kaybı çok kronik bilen ve medikal manikür uygula- lerimizi ve tırnaklarımızı güneş-

KALICI OJEDEN KAPILAN

Bakan Koca, sağlıkta şid- ne idaresi haberdar edile-
detle mücadeleye yönelik cek. Bu süreçte hastanın 
hastane ortamlarının dü- hizmeti devam edecek. Gri 
zenlenmesinin yanında Kodla karakol şiddet riskin-
İçişleri Bakanlığıyla şiddeti den haberdar edilecek 
önlemeye yönelik güvenlik ama emniyet görevlilerinin 
önlemlerine ilişkin de ortak hastaneye gelişi Beyaz 
bir çalışma yaptıklarını bil- Kod verilmesi durumunda 
dirdi. devreye girmiş olacak. Sis-

temle amacımız şiddet ya-
Bu çerçevede hastaneler- şanmadan önüne geçilebil-
deki güvenlik elamanları- mesi, bunu bir öncül alarm 
nın sayısını artırma planla- sistemi olarak düşünebilir-
malarının olduğunu akta- siniz."
ran Koca, sözlerini şöyle 
sürdürdü: ŞİDDET EYLEMİNDE BU-
"Ayrıca 'Gri Kod' denilebile- LUNAN TEKRAR HASTA-
cek, Beyaz Kod öncesi dev- NEYE GELİRSE "GRİ 
reye girecek erken uyarı KOD" İLE İZLENECEK
sistemi üzerinde çalışıyo- Hastanelerde daha önceki 
ruz. Bu öncü kodla özellik- şiddet eylemlerinden ötürü Koca, şöyle devam etti: için tekrar Gri Kod verile- Böylelikle verilen hizmetin 
le şiddet olma ihtimalinin hakkında Beyaz veya Gri “Daha önce Gri Kod veya cek. Yani bu hasta hizmeti- önceden alınan önlemle da-
düşünüldüğü durumlarda Kod verilmiş kişilere yöne- Beyaz Kod verilmiş olan bir ni alacak ama güvenlik ele- ha güvenli olması sağlana-
emniyet, hastanenin gü- lik de bazı uygulamaların kişi, sonraki süreçte hasta- manlarının, idarenin kont- cak."
venlik görevlileri ve hasta- sistemle geleceğini anlatan neye geldiğinde o hasta rolünde, bilgisinde olacak. 

Bakan Koca İkinci Beyaz Reform’un Detaylarını Anlattı

Sağlık Bakanı Fahrettin Koca, "Önümüzdeki dönemde daha çok sağlıkta şiddetin sebeplerini ortadan kaldırmayı amaçlı-
yoruz. Hastanelerde Beyaz Kod öncesi devreye girecek, 'Gri Kod' denilebilecek erken uyarı sistemini getireceğiz." dedi.

ŞiDDET EYLEMiNDE BULUNANLAR
“GRi KOD” iLE iZLENECEK

HABER MERKEZİ
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Maçın ardından açıklamalarda bulunan Ankara Keçiörengücü Teknik Direktörü Cenk Özcan, "O-yun anlamında iki tarafta birbirini tuttu. Maçın baş-larına baktığımız zaman tabii ki biz Çarşamba gü-nüne kadar farklı bir sistemde çalışmıştık. Çünkü rakibinin son maçlarını seyrederek öyle bir plan kurmuştuk. Hocalarımızla onun üstüne bir çalış-ma yapmıştık. Fakat çarşamba günü hoca deği-şikliğinden sonra Yalçın Hocanın farklı bir kuraca-ğını düşündük. Ve gerçekten o şekilde sahada özellikle beklerin içeri girerek oyun kurarken üçlü-ye dönmesi bize biraz sıkıntı verdi ilk on dakika. İlk on dakika sonunda kompakt kalarak bu olayı çözdük. Takım savunması adına çok iyi işler yapı-yoruz. Son dakika bir hatamız var. Gol olabilirdi. Bugün buradan bir puanla Ayrılmayabilirdik. Ama diğer taraftan baktığımız zaman takım savunma-sını yapıyoruz, kompakt kalıyoruz. Sistem takımı olmaya çalışıyoruz. Genç bir takımız. Gerçekten çok genç oyuncularla oyunu süzmeye çalışıyoruz. Oyunu devam ettirmeye çalışıyoruz. İleriki hafta-larda çok daha iyi olacağımızı düşünüyorum. Bo-luspor'u da kutluyorum. İki teknik adamı kutluyo-rum. Her ne kadar dışarıdan çok keyifli bir oyun gözükmese de yaptıkları hamlelerle oyunu çok farklı noktalara getirdiler" ifadelerini kullandı.

İki gün önce takımın başına geldiğini ve takımı tam anlamıyla tanımadığını dile getiren Boluspor Teknik Direktörü Yalçın Koşukavak, "Maça yakın zamanda çok uzun antrenman kazanma arzusu vardı takımın. İlk yarı itibariyle özellikle Diarra bi-zim merkezde biraz hücum etmekte, çünkü öyle bir profilde bir oyuncu değildi. Biraz merkez hü-cumlarında problem yaşadık. Bir de uzun süre-dir başka bir felsefede oynayan bir takıma iki gün sonra başka bir antrenör bambaşka bir şey oynatmaya kalktığı zaman oyunun bazı anahtar faktörlerinde rahatsız olduğum yerler olmasına rağmen takımın duygulu oynamasından, son bö-lüme kadar oynamasından menmnundum" diye konuştu.

Keçiörengücü'nün geçiş hücumu yapmak için de-fansta beklediğini ifade eden Koşukavak, "Keçi-ören takımı gelip bekledi bizi. Geçiş hücumu yap-mak için. Böyle bekleyen takımları kendi yarı ala-nında kalabalık gelebilmeniz için. Dar alanlarda becerili oyunculara ihtiyaç duyuyorsunuz. Bizde var. Ama az. Biraz daha sanki arttırmamız gere-kiyor gibi düşünüyorum" dedi.

Boluspor, Trendyol 1.ligin 4.haftasında kendi sahasında Ankara Ke-
çiörengücü ile karşı karşıya geldi. Kırmızı beyazlılar maçın ilk ya-
rısını 0-0 kapattığı mücadelede Ankara Keçiörengücü ile 0-0 bera-
bere kaldı. Kırmızı beyazlılar 4 hafta sonunda 3 puan toplayabildi.

PUANLAR PAYLAŞILDI
spor
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“Merkez Hücumlarında

BURHAN YEŞİLTAŞ

YASİN CELAL TORUN

Problem Yaşadık”
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